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PREDLOG ZAPISNIKA 
OBČINSKI SVET 
Stari trg 29 
Slovenske Konjice 
 
Št.: 032-0007/2019-2 (121) 
Datum: 4. 7. 2019 
 

ZAPISNIK 
 
6. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je bila dne 30. 5. 2019 v Dvorani 
Konjičanka z začetkom ob 19. uri. 
 
Sejo je sklical in vodil župan Darko Ratajc. 
 
Navzočih 21 članov občinskega sveta, in sicer: 
Bojan Podkrajšek, Anton Ofentavšek, Nadja Punčuh, Ivan Furman, Jožef Satler, Boris 
Škrinjar, Peter Koren, dr. Jernej Štromajer, Monika Iršič, Suzana Kračun, Andrej Gumzej, 
Slavko Hren, Nežika Pavlič Brečko, Dejan Verhovšek, Nina Levart, Drago Ratajc, Breda 
Konec, Gorazd Polanec, Milena Poklič Brečko, Peter Štefanič in mag. Jure Levart. 
 
Odsotnost opravičila: Irena Vozlič Stjepčević in Primož Poklič. 
 
Navzoči vabljeni: Lidija Pratnemer, predsednica Sveta za invalide, mag. Franc Dover, 
direktor JKP, d.o.o., mag. Renata Klančnik, direktorica Splošne knjižnice, Boštjan Tašner, 
Stanovanjsko podjetje Konjice, d.o.o. 
 
Navzoči javni uslužbenci občinske uprave: Breda Obrez Preskar, direktorica občinske 
uprave, Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance, Marija Brecl, vodja oddelka za 
splošne in družbene zadeve, Igor Frim, sodelavec za prostor, Smiljana Sirc Vipotnik, 
sodelavka za pravne zadeve ter Mojca Repnik, vodja urada župana. 
 
Navzoči predstavniki medijev: Novice in Radio Rogla, Novi tednik in Mediacoop (Skala TV). 
 
Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 16 za, 0 proti) 
Sprejme se zapisnik 5. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice z dne 
25. 4. 2019. 
 
Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Sprejme se predlagani dnevni red v celoti: 
 
 

1. Poročilo o izvajanju akcijskega načrta za izboljšanje in uresničevanje enakih možnosti 
invalidov v občini Slovenske Konjice za leto 2018 

2. Seznanitev z dejstvi in opredelitev občinskega sveta do izgradnje vetrnih elektrarn na 
Konjiški gori 

3. Seznanitev z dejstvi in opredelitev občinskega sveta do projekta prenove kotlovnice 
Prevrat 

4. Seznanitev občinskega sveta z začetkom izvedbe participativnega proračuna 
5. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Slovenske Konjice za leto 2019 (hitri 

postopek) 
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6. Predlog Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave Občin Dobje, Dobrna, 
Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče (prva obravnava) 

7. Predlog Odloka o gospodarskih javnih službah (prva obravnava) 
8. Predlog Odloka o pokopališkem redu (prva obravnava) 

- Predlog Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 
24-urne dežurne pogrebne službe v občini (prva obravnava) 
- Predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje  
obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v občini 
(prva obravnava) 

9. Predlog Sklepa o soglasju k Letnemu poročilu Splošne knjižnice Slovenske Konjice za  
  leto 2018 

- Predlog Sklepa o uporabi dobička 
- Predlog Sklepa o soglasju k Programu dela in finančnemu načrtu Splošne knjižnice  
Slovenske Konjice za leto 2019 

10. Predlog Sklepa o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Slovenske Konjice 
11. Predlog Sklepa o imenovanju Nadzornega sveta Stanovanjskega podjetja Konjice d.o.o. 
12. Predlogi Sklepov o priznanjih Občine Slovenske Konjice za leto 2019 
13. Vprašanja in pobude 

 

 
K1 
Poročilo o izvajanju akcijskega načrta za izboljšanje in uresničevanje enakih možnosti 
invalidov v občini Slovenske Konjice za leto 2018 je predstavila Lidija Pratnemer, 
predsednica Sveta za invalide.  
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovali še dr. Jernej Štromajer, 
mag. Jure Levart, Peter Štefanič, Dejan Verhovšek in Bojan Podkrajšek ter pohvalili delo 
Sveta za invalide.  
Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za)  
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Poročilo o izvajanju akcijskega 
načrta za izboljšanje in uresničevanje enakih možnosti invalidov v občini Slovenske 
Konjice za leto 2018. 
 
K2 
Seznanitev z dejstvi in opredelitev občinskega sveta do izgradnje vetrnih elektrarn na 
Konjiški gori je predstavil Igor Frim, sodelavec za prostor. 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Anton Ofentavšek je podal 
mnenje odbora k obravnavani temi. 
Predsednik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Peter Koren je podal mnenje sveta k 
obravnavani temi. 
Po pooblastilo predsednice Odbora za družbene dejavnosti je Jožef Satler podal mnenje 
odbora k obravnavani temi. 
Predsednik Odbora za podeželje Drago Ratajc je podal mnenje odbora k obravnavani temi. 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalca sodelovali še Peter Štefanič, 
Nežika Pavlič Brečko, Monika Iršič, Anton Ofentavšek, Nadja Punčuh, Jožef Satler in Ivo 
Furman. 
Po razpravi je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet se je seznanil s postopkom sprememb in dopolnitev Občinskega 
prostorskega načrta št. 1 (v nadaljevanju OPN), ki poteka glede gradnje vetrnih 
elektrarn na Konjiški gori in z odločbo Ministrstva za okolje in prostor, Direktorata za 
okolje, ki nalaga izdelovalcu sprememb in dopolnitev OPN izvedbo postopka celovite 
presoje vplivov na okolje z dodatkom za presojo sprejemljivosti vplivov izvedbe  
sprememb in dopolnitev plana na varovana območja.  
 
Na podlagi navedenega so bili na delovnih telesih Občinskega sveta sprejeti naslednji 
sklepi: 
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Odbor za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor se je seznanil s postopkom 
sprememb in dopolnitev OPN, ki poteka glede gradnje vetrnih elektrarn na Konjiški 
gori. Odbor ugotavlja, da so v sami odločbi izražena resna opozorila  s strani 
Ministrstva za zdravje glede pomembnih vplivov na zdravje in počutje ljudi, Ministrstva 
za kulturo glede okrnjenosti pojavnosti v prostoru, vedute in pogledov na dediščino in 
Zavoda RS za varstvo narave glede vplivov plana na naravne vrednote in biotsko 
raznovrstnost.  Predvideva uveljavitev bi drastično vplivala na stanje krajine in razvoj 
ostalih dejavnosti. 
 
Odbor smatra, da so predvideni posegi nesprejemljivi in da občinski svet podpore 
projektu ne more zagotoviti. Lokalna skupnost je dolžna upoštevati javni interes 
občanov, zainteresirane javnosti in interesnih skupin.  
 
Odbor za podeželje se je seznanil z gradivom in s postopki za izgradnjo vetrnih 
elektrarn na Konjiški gori.  
 
Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil z gradivom in s postopki za izgradnjo 
vetrnih elektrarn na Konjiški gori. 
 
Svet za varstvo uporabnikov javnih dobrin se je seznanil z gradivom in s postopki za 
izgradnjo vetrnih elektrarn na Konjiški gori. 
 
K3 
Seznanitev z dejstvi in opredelitev občinskega sveta do projekta prenove kotlovnice Prevrat 
je predstavil Boštjan Tašner iz Stanovanjskega podjetja Konjice, d.o.o. 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Anton Ofentavšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k obravnavani temi. 
Predsednik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Peter Koren je podal pozitivno 
mnenje sveta k obravnavani temi. 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalca sodelovali še Peter Štefanič, 
Nežika Pavlič Brečko in Peter Koren. 
Po razpravi je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet soglaša, da se projekt sočasne proizvodnje toplotne in električne 
energije s plinskim motorjem v kotlovnici Prevrat začasno zaustavi in se najprej 
izvede projekt vgradnje kotla na lesne pelete. 
 
K4 
Seznanitev občinskega sveta z začetkom izvedbe participativnega proračuna je predstavila 
Breda Obrez Preskar, direktorica občinske uprave. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa.  
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovali še Dejan Verhovšek, 
Slavko Hren, Nadja Punčuh, Monika Iršič, Bojan Podkrajšek, dr. Jernej Štromajer, Peter 
Kore, Anton Ofentavšek, Peter Štefanič in Ivo Furman. 
Po razpravi je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice se seznani s postopkom participativnega 
proračuna. 
 
K5 
Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Slovenske Konjice za leto 2019 (hitri 
postopek) je predstavila Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu odloka.  
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
Razprave ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 



 4

Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine 
Slovenske Konjice za leto 2019. 
 
K6 
Predlog Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave Občin Dobje, Dobrna, 
Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče v prvi obravnavi je predstavila 
Breda Obrez Preskar, direktorica občinske uprave. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu odloka.  
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
V razpravi sta poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovala še Drago Ratajc in 
Peter Štefanič. Po razpravi je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o ustanovitvi organa skupne 
občinske uprave Občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, 
Vojnik in Zreče v prvi obravnavi. 
 
Ob 20.45 je župan Darko Ratajc odredil 15 minut odmora. Seja se je nadaljevala ob 21. uri. 
Navzočih je bilo 21 članov občinskega sveta. 
 
K7 
Predlog Odloka o gospodarskih javnih službah v prvi obravnavi je predstavila Smiljana Sirc 
Vipotnik, sodelavka za pravne zadeve. 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Anton Ofentavšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogu odloka. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu odloka.  
Predsednik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Peter Koren je podal pozitivno 
mnenje sveta k predlogu odloka. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
Razprave ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o gospodarskih javnih 
službah v prvi obravnavi. 
 
K8 
Predlog Odloka o pokopališkem redu v prvi obravnavi, Predlog Odloka o načinu opravljanja 
obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v občini v 
prvi obravnavi ter Predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za 
opravljanje obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v 
občini v prvi obravnavi je predstavila Smiljana Sirc Vipotnik, sodelavka za pravne zadeve. 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Anton Ofentavšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogom odlokov. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogom odlokov.  
Predsednik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Peter Koren je podal pozitivno 
mnenje sveta k predlogom odlokov. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogom odlokov. 
V razpravi je poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodeloval še Bojan Podkrajšek. Po 
razpravi so bili sprejeti 
SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o pokopališkem redu v prvi 
obravnavi. 
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SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o načinu opravljanja obvezne 
občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v občini v prvi 
obravnavi. 
 
SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o predmetu in pogojih za 
podelitev koncesije za opravljanje obvezne občinske gospodarske javne službe 24-
urne dežurne pogrebne službe v občini v prvi obravnavi 
 
SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme sklep o soglasju, da se sklene aneks 
h koncesijski pogodbi za opravljanje gospodarske javne službe opravljanja 
pokopaliških in pogrebnih storitev v občini za čas do podelitve koncesije za 
opravljanje obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne 
službe v občini. 
 
K9 
Predlog Sklepa o soglasju k Letnemu poročilu Splošne knjižnice Slovenske Konjice za leto 
2018, Predlog Sklepa o uporabi dobička ter Predlog Sklepa o soglasju k Programu dela in 
finančnemu načrtu Splošne knjižnice Slovenske Konjice za leto 2019 je predstavila mag. 
Renata Klančnik, direktorica Splošne knjižnice. 
Po pooblastilo predsednice Odbora za družbene dejavnosti je Jožef Satler podal mnenje 
odbora k predlogom sklepov. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogom sklepov.  
Predsednik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Peter Koren je podal pozitivno 
mnenje sveta k predlogom sklepov. 
Predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in podjetništvo Nadja Punčuh je podala 
pozitivno mnenje odbora k predlogom sklepov. 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovali še Peter Koren, Slavko 
Hren in Peter Štefanič. Po razpravi so bili sprejeti 
SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k Letnemu poročilu Splošne 
knjižnice Slovenske Konjice za leto 2018. 
 
SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje javnemu zavodu Splošna knjižnica 
Slovenske Konjice soglasje, da presežek prihodkov nad odhodki za leto 2018 v višini 
396,46 € uporabi za izvajanje dejavnosti. 
 
SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k Programu dela in finančnemu 
načrtu Splošne knjižnice Slovenske Konjice za leto 2019. 
 
K10 
Predlog Sklepa o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Slovenske Konjice je 
predstavil Slavko Hren, predsednik Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
ter administrativne zadeve. 
Razprave ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice v Občinsko volilno komisijo Občine 
Slovenske Konjice imenuje: 
Lidijo Pratnemer za predsednico 
Dimitrija Adija Šuca za namestnika predsednice 
Andreja Šeliha za člana 
Simono Gorinšek Zalar za namestnico člana 
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Davida Volšaka za člana 
Bernardo Leva za namestnico člana 
Vanjo Godec za članico 
Zofijo Voler za namestnico članice. 
Mandat Občinske volilne komisije Občine Slovenske Konjice traja štiri leta. 
 
K11 
Predlog Sklepa o imenovanju Nadzornega sveta Stanovanjskega podjetja Konjice d.o.o. je 
predstavil Slavko Hren, predsednik Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
ter administrativne zadeve. V razpravi je poleg župana Darka Ratajca in poročevalca 
sodeloval še Peter Štefanič. Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice za člane Nadzornega sveta Stanovanjskega 
podjetja Konjice, d.o.o. imenuje 
Branka Bračka 
Aleksandro Vehovar 
Marjana Delića 
Vladimirja Ribiča 
Antona Nonerja 
Marka Ciglerja.  
Mandat imenovanim začne teči s 4. 7. 2019. 
 
K12 
Predlogi Sklepov o priznanjih Občine Slovenske Konjice za leto 2019 je predstavil Slavko 
Hren, predsednik Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter administrativne 
zadeve. 
Razprave ni bilo. Sprejeti so bili 
SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice v letu 2019 podeli nagrado občine 
Turističnemu društvu Mlače. 
 
SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice v letu 2019 podeli bronasti konjiški grb PGD 
Tepanje. 
 
SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice v letu 2019 podeli srebrni konjiški grb ZŠAM 
Slovenske Konjice. 
 
SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice v letu 2019 podeli zlati konjiški grb Mariji 
Opraus Slovenske Konjice. 
 
 
K13 
Župan Darko Ratajc je: 

- napovedal naslednjo sejo predvidoma v četrtek, dne 4. 7. 2018 ob 19. uri v dvorani 
Konjičanka 

- povabil prisotne na otvoritev Medgeneracijskega centra, 31.5.2019 
- povabil prisotne na svečano sejo 30. 6. 2019 ter ostale poletne dogodke v mestu 

 
Nežika Pavlič Brečko: 

- vprašanje: vpis v vrtec in zasedenost vrtcev v občini 
 

Monika Iršič: 
- vprašanje: podiranje objekta v skupni lastnini 
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Bojan Podkrajšek: 

- vprašanje: obiski župana pri podjetnikih 
 
Ivan Furman:  

- pobuda: še ena industrijska cona v občini 
 

 
Nadaljnjih vprašanj in pobud ni bilo. 
Seja je bila zaključena ob 22.05. 
 
Zapisala: Župan 
Mojca Repnik                  Darko Ratajc, univ.dipl.ekon. 
 


